
PROTOKÓŁ NR 7/15 

KOMISJI O ŚWIATY 

Gdynia, 20 kwietnia 2015 r. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał kierowanych na sesję RMG. 

2. Sprawy wniesione. 

 

 

Ad 1. 

PoniŜsze numery odpowiadają numeracji przyjętej w zaplanowanym porządku obrad RMG. 

 

Projekty dot. kwestii oświatowych, zgodnie z treścią załączników, przedstawiała Naczelnik 

Wydziału Edukacji, pani Krystyna Przyborowska.  

 

4.5. – w spr. określenia kryteriów naboru do publicznych placówek oświatowo-

wychowawczych, prowadzonych przez Gminę Miasta Gdyni …: 

 

Opinia jednogłośnie pozytywna: 4 gł. za 

 

4.6.- w spr. ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych …: 

 

Opinia jednogłośnie pozytywna: 4 gł. za 

 

4.7.- ustalenia planu sieci szkół podstawowych i gimnazjów …: 

Naczelnik K. Przyborowska poinformowała o autopoprawce dot. SP Nr 18 (szkoła nie 

będzie prowadzić w bieŜącym roku oddziałów przedszkolnych). 

Pani Przyborowska zapowiedziała zmodyfikowanie ewentualnie podjętej przez radę, 

przedmiotowej  uchwały, w czerwcu b.r. 

 

Opinia jednogłośnie pozytywna: 4 gł. za 

 

4.1.- projekt zmieniający uchwałę RM w spr. uchwalenia budŜetu miasta Gdyni na rok 

2015: 



 

Przyczyny wprowadzenia proponowanych zmian omówiła Z-ca Skarbnika Miasta Gdyni, pani 

Alicja Helbin.  

Odnosząc się do budŜetu działu oświaty, pani Helbin poinformowała o przeniesieniu ponad 

500 tys. zł. (dokładne dane jak w załączniku). Środki te  wpłynęły z rachunków dochodów 

własnych, uzyskanych przez  placówki edukacyjne  w poprzednim roku. Środki tak uzyskane 

zwracane są placówkom po zakończeniu roku (zgodnie ze zmianą ustawy z roku 2010, 

niewykorzystane środki muszą być wpisane do budŜetu przed ponownym przekazaniem 

placówkom).  

Zmniejszenie subwencji oświatowej o 2,5 mln. zł. na zadania gminy i zwiększenie o 2,5 mln. 

zł. na zadania powiatowe skutkuje per saldo zmniejszeniem subwencji o ok. 75 tys. zł.  

 

Opinia jednogłośnie pozytywna: 4 gł. za 

 

4.2.- projekt zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej …: 

Przedstawiła p. A. Helbin.  

 

Opinia jednogłośnie pozytywna: 4 gł. za 

 

Ad 2. 

Biorące udział w posiedzeniu przedstawicielki związków zawodowych pracowników edukacji 

poinformowały o planach negocjacyjnych dot. podwyŜek płac dla pracowników administracji 

oraz regulacji płacowych w zakresie wynagrodzeń nauczycieli.  

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Oświaty 

Ewa Krym 

 


